

# 玻璃钢冷藏车-----厂家直销

产品名称	玻璃钢冷藏车-----厂家直销
公司名称	沈阳沃特专用汽车制造有限公司
价格	88888.00/辆
规格参数	
公司地址	辽宁省沈阳近海经济区腾飞街9-2号
联系电话	024-87923333 13050195558

## 产品详情

沈阳沃特专用汽车制造有限公司（原沈阳沃特厢体制造有限公司）是辽宁省高新技术企业，国家工信部公告管理企业。经营范围包括汽车整车、改装汽车、挂车制造、冷藏车、保温车、房车等生产、研发以及维修基地。公司注册资本2000万元，年设计生产专用汽车1500辆。

沈阳沃特专用汽车制造有限公司是政府招商引资企业。坐落在辽宁省沈阳近海经济区。交通十分便利,环绕京沈高速、沈西大道、沈阳环城高速交汇处。公司占地面积28000平方米，建筑面积15000平方米。

沈阳沃特专用汽车制造有限公司是国内较早研发生产冷藏、保温车的企业之一，拥有各类工程技术人才。公司引进先进的自动化生产线和设备。自投产以来，产销量逐年上升。产品广泛应用于冷链、生鲜、食品、药品等各行业。目前大力研发房车项目，为以后人们出行、游玩提供便利舒适的交通环境。

“以人为本，追求企业与客户共同发展”是我们的宗旨；不断为客户提供高质量的产品、解决方案和服务，全面满足客户的需求是我们的目标；我们希望，通过我们不断的创新和努力，与客户实现双赢的目的。

沈阳沃特专用汽车制造有限公司愿与社会各界朋友携手共进，共同开创运输行业美好的明天。

Shenyang Water Special Purpose Vehicle Manufacturing Co., Ltd. (formerly Shenyang Wote Box Manufacturing Co., Ltd.) is a high-tech enterprise in Liaoning Province, National ministry of Industry and Information Technology Notice management companies. Business includes automobile, modified cars, trailer manufacturing, refrigerated trucks, car insulation, RV and other production, research and development and maintenance base.

Companies registered capital of 20 million yuan, one year in the design and production of 1,500 special vehicles .

Shenyang Water Special Purpose Vehicle Manufacturing Co., Ltd. is the government investment enterprises. It is located in Shenyang Offshore Economic Zone in Liaoning Province. Traffic is very convenient, around Beijing-Shenyang high-speed, Shenyang West Avenue, Shenyang Ring Expressway interchange. Company covers an area of 28,000 square meters, construction area of 15,000 square meters.

Shenyang Water Special Purpose Vehicle Manufacturing Co., Ltd. is one of the earliest companies in R & D and manufacturing of refrigerating and insulation vehicles inChina, with various engineering and technical personnel. The company introduced advanced automated production lines and equipment. Since put into production, production and sales have increased year by year. Products are widely used in cold chain, fresh, food, medicine and other industries. Currently vigorously develop RV projects for the future people travel, play to provide convenient and comfortable traffic environment.

"People-oriented, the pursuit of business and customer development" is our aim; continue to provide customers with high-quality products, solutions and services to fully meet customer needs is our goal; we hope that through our constant innovation and efforts, Achieve a win-win with customers.

Shenyang Water Special Purpose Vehicle Manufacturing Co., Ltd. is willing to work with friends from all sectors of the community work together to jointly create a better tomorrow in the transport industry.